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Om	in	2040	energieneutraal	te	kunnen	zijn	moeten	we	nu	gaan	werken	aan	het	
verduurzamen	van	onze	gemeente.	Het	rijk	heeft	verschillende	programma’s	opgezet	om	
ons	te	helpen	dit	doel	te	bereiken.	Zo	ook	de	Regionale	Energiestrategie	(REG).	Eind	2019	
moeten	de	gemeentes	in	de	vorm	van	deze	strategie	een	duidelijke	invulling	geven	van	de	
duurzame	kansen	en	mogelijkheden	van	de	lokale	energieopwekking	en	besparing.	Dit	kan	
kansen	bieden	in	relatie	tot	andere	opgaven	zoals	ruimte,	water,	mobiliteit,	economie,	
landbouw,	natuur	en	wonen.	Deze	duurzame	transitie	vergt	de	betrokkenheid	van	al	deze	
verschillende	disciplines.	
	
De	overheid	heeft	de	site;	http://regionale-energiestrategie.nl	aangemaakt,	hierop	staat	
veel	informatie	over	het	proces	van	het	maken	van	de	strategie.	Er	zijn	5	pilotregio’s	
opgezet,	zij	zijn	al	eerder	begonnen	met	het	maken	van	een	energiestrategie	en	hebben	hun	
bevindingen	gebundeld	in	het	boekje,	‘Lessen	voor	een	regionale	energiestrategie,	Slim	
schakelen’.	In	dit	boek	worden	de	gemeentes	geadviseerd	zo	snel	mogelijk	te	beginnen.	
	
Ook	komt	in	dit	boek	naar	voren	dat	de	regionale	energiestrategie	moet	dienen	als	een	
schakel	tussen	bestuur,	inwoner	en	bedrijven,	provincie	en	waterschappen.	
	
Vraag	1	
Zoals	eerder	gezegd	moeten	er	regio’s	gevormd	worden.	Heeft	het	college	al	contact	
opgenomen	met	

a. De	omliggende	gemeentes	
b. Het	waterschap	
c. De	provincie	

over	de	energiestrategie?	
Zo	niet,	wanneer	gaat	het	college	dit	doen?	
	
Vraag	2	
Is	het	college	ervan	op	de	hoogte	dat	de	site	http://regionale-energiestrategie.nl	bestaat	en	
dat	hierop	een	stappenplan	te	vinden	is	voor	het	opstellen	van	de	energiestrategie?	
	
Vraag	3	
Is	het	college	al	bezig	met	het	inventariseren	van	de	kansen	en	mogelijkheden	voor	de	
energiestrategie?	
Zo	niet,	wanneer	gaat	het	college	dit	doen?	
	
	
	
Sophie	Engelsma	
Fractie	GroenLinks	


